
Rada Gminy w Czerminie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 49 

Z XLIX Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 4 kwietnia 2023 w Urzędzie 

Gminy Czermin.  

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego dnia. 

Obradom przewodniczył Mirosław Bugaj – Przewodniczący Rady Gminy w Czerminie. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1.Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Wioleta Mucha 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Czermin – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski  

4. Dyrektor CUW – Jarosław Ćwięka 

5. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

6. Pracownik UG - Marlena Kokoszka 

7. Sołtys – wg listy obecności. 

1. Otwarcie XLIX Sesji Rady Gminy Czermin 

 

Radny Bugaj – przewodniczący Rady Gminy dokonała otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników posiedzenia oraz stwierdziła kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił zaplanowany porządek obrad. 



 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Dariusz Wójtowicz 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy Czermin. 

Protokół przyjęto bez uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy Czermin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Dariusz Wójtowicz 

 

4. Przyjęcie protokołu z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Czermin 
 

Protokół przyjęto bez uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Czermin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Dariusz Wójtowicz 



 

5. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

                        Zarządzenia Wójta Gminy wydane od ostatniej sesji: 

1. Zarządzenie nr 10/2023 z dnia 22 lutego 2023r. w sprawie ustalenia sposobu wyliczania 

współczynnika struktury sprzedaży i proporcji dotyczących rozliczenia podatku VAT 

w UG. 

2. Zarządzenie nr 11/2023 z dnia 13 marca 2023r. w sprawie zmian w budżecie gminy. 

3. Zarządzenie nr 12/2023 z dnia 20 marca 2023r. w sprawie zmiany składu osobowego 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Czerminie. 

4. Zarządzenie nr 13/2023 z dnia 20 marca 2023r. w sprawie wyodrębnienia planu kont na 

realizację projektu „Razem Tworzymy Dobro Gmina Czermin.” 

5. Zarządzenie nr 14/2023 z dnia 29 marca 2023r. w sprawie przedstawienia Radzie 

Gminy i RIO sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 rok. 

6. Zarządzenie nr 15/2023 z dnia 29 marca 2023r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych projektu programu współpracy Gminy Czermin z organizacjami 

pozarządowymi na 2023 rok. 

7. Zarządzenie nr 16/2023 z dnia 29 marca 2023r. w sprawie wyodrębnienia planu kont na 

zadanie „Umiem pływać” realizowane z dotacji z Funduszu Zajęć Sportowych dla 

Uczniów. Wyraził podziękowania P. Cezaremu Grzelakowi organizatorowi projektu za 

zaangażowanie i podjęcie tej inicjatywy . 

8. Zarządzenie nr 17/2023 z dnia 31 marca 2023r. w sprawie zmian w budżecie gminy. 

 

                                                          Podpisane umowy: 

- ustalenie przebiegu granic działki w Otałęży, 

- doręczenie decyzji akcyzowych x7 

- ustalenie przebiegu granic działki w Łysakowie, 

- ustalenie przebiegu granic działki, drogi w Otałęży, 

- wykonanie, dostawa i montaż mebli do działu podatki i księgowość w budynku UG., 

 - przygotowanie dokumentacji niezbędnej do zasiedzenia działki 1157/2 w Czerminie tj 

działka przez którą przebiega droga wewnętrzna gminy prowadząca do przysiółka Wrzoski, 

- dowóz uczniów na basen w Pustkowie,  

- usługi weterynaryjne – Dominki Rachwał, dotyczy bezdomnych psów 

- usługi weterynaryjne – Jerzy Kozioł dotyczy opieki nad bezdomnymi zwierzętami, 

- świadczenie usług udostępnienia platformy „budżetyjst.pl”, 

- wykonanie zadania dot. zakupu rynien z akcesoriami, demontażem oraz z montażem  

   rynien w budynku 451a Czermin. 

- wykonanie usługi- przygotowanie pomocy prawnej w zakresie zamówień publicznych na 

  dostawę energii elektrycznej 

- pomoc prawna w zakresie przetargu zamówienia publicznego na dostawy gazu na 2024 

  rok, 

- remont Domu Ludowego w Dąbrówce Osuchowskiej z funduszu sołeckiego. 

 

* Poinformował, że w czwartek otwarto i oddano do użytkowania Dom Dziennego Pobytu 

w Łysakowie, Klub Seniora i pomoc sąsiedzką. Wszystkie 3 formy pomocy są realizowane. 



* 4 kwietnia odbyły się Dni Skupienia samorządowców organizowanie przez biskupa Jeża. 

Przekazał życzenia złożone przez bp Jeża dla wszystkich samorządowców i mieszkańców 

gminy. 

* Zakwalifikowaliśmy się do programu „Maluch+”. Trwają prace budowalne, aby od 

września żłobek mógł funkcjonować.  

* Z okazji 8 marca i Dnia Sołtysa złożył życzenia sołtyskom i sołtysom obecnym na sesji. 

Sołtysi z naszej gminy wzięli udział w spotkaniu sołtysów z powiatu mieleckiego 

zorganizowanym w Rzemieniu.   

* W dniu 17.03.2023r. odbyło się uroczyste przekazanie obowiązków służbowych 

Komendanta Ośrodka Szkolenia Poligonowego Wojsk Lądowych w Nowej Dębie Panu 

Mariuszowi Kseń, na które został zaproszony. Planowany jest festyn rodzinny z udziałem 

wojsk lądowych. Szczegóły będą podawane na bieżąco. 

 

Radny Bugaj podziękował Panu Wójtowi za starania włożone w uruchomienie Domu 

Dziennego Pobytu w Łysakowie oraz wszystkim osobom, które się do tego przyczyniły. 

Radny Soboń zapytał, czy wszystkie miejsca są już zajęte. 

Pan Wójt – są jeszcze wolne miejsca. Nie jest ich dużo, ale kilka miejsc jest. Projekt obejmu 

tylko mieszkańców naszej gminy. 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

rok 2022. 

Treść sprawozdania została odczytana przez p. Marlenę Kokoszka. Środki przekazane na 

realizację Programu wynosiły: Galaxia – 2 500,00 zł., BARKA Breń – 31 000,00 zł, WIŚNIA 

Trzciana – 19 500,00 zł, VICTORIA Czermin – 37 000,00 zł. 

Sprawozdanie – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu współpracy Gminy Czermin z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2023” 

Pani Kokoszka poinformowała, że organ nadzoru wojewody ponownie uchylił niniejszą 

uchwałę i musi być podejmowana ponownie. Odczytała treść § 5, który został zmieniony. 

Radna Banik przedstawiła opinię ze wspólnego posiedzenia Komisji, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLVII/325/2023 Rady Gminy w Czerminie z 

dnia 27 lutego 2023r. w sprawie przyjęcia „ Programu współpracy Gminy Czermin z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2023”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 



Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XLIX/335/2023 – jak załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Samorządowego Żłobka w Czerminie. 

Pan Ćwięka – Program „Maluch+” pozwolił nam na złożenie wniosku i utworzenie żłobka, 

który został pozytywnie zaopiniowany i w związku z tym podejmujemy uchwałę o 

utworzeniu żłobka. 

Odczytał projekt uchwały. 

Radna Banik – opinia wspólnej Komisji – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Samorządowego Żłobka w Czerminie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XLIX/336/2023 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami w zakresie warunków i jakości świadczonej 

opieki. 

Treść projektu uchwały odczytał pan Ćwięka. 

Radna Banik – opinia wspólnych Komisji – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 

dziennymi opiekunami w zakresie warunków i jakości świadczonej opieki.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XLIX/337/2023 – jak załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLVII/328/2023 Rady Gminy w 

Czerminie z dnia 27 lutego 2023r. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji budżetowej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLVII/328/2023 Rady Gminy w Czerminie z 

dnia 27 lutego 2023r. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XLIX/338/2023- jak załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego. 

Projekt uchwały odczytał pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinie wypracowaną na posiedzeniu Komisji budżetowej, która 

jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 

Podkarpackiego na realizację zadania publicznego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław Kukliński, Paweł 



Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Małgorzata Banik, Wioleta Mucha, Tomasz Zając 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XLIX/339/2023 – jak załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 
 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji budżetowej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XLIX/340/2023 – jak załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin. 

 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji budżetowej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Dariusz Wójtowicz 



Uchwała Nr XLIX/341/2023 – jak załącznik do protokołu. 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych 
 

Pan Wójt odczytał treść interpelacji złożonej przez radnego Bukałę, kierowanej do Wójta 

Gminy za pośrednictwem Przewodniczącego Rady : ” Dotyczy remontu drogi gminnej nr 

103325R relacji Szafranów-Czermin-Zawada o długości 548mb i 548mb chodnika o 

szerokości 2mb. Na wniosek mieszkańców miejscowości Czermin proszę o wyjaśnienie 

następujących kwestii dotyczących remontu w/w drogi w obrębie skrzyżowania z drogą 

powiatową Borowa – Czermin – Przecław, a mianowicie: 

- zgodności stanu faktycznego drogi z projektem zamieszczonym w dokumentach 

przetargowych, jak również z przepisami prawa dotyczącymi kategorii tej drogi, 

- szerokości jedni, 

- szerokości chodnika, 

- szerokości pobocza od strony przeciwległej do chodnika, 

- szerokości muru oporowego,  

- umiejscowienia muru oporowego (na czyjej działce został zamontowany).” 

Na niniejszą interpelacje udzielona została odpowiedź w brzmieniu: „W odpowiedzi na pismo 

z dnia 29.03.2023 r. (data wpływu do tut. Urzędu 03.04.2023 r.) dotyczące realizacji zadania 

polegającego na przebudowie drogi gminnej Nr 103 325R relacji Szafranów - Czermin - 

Zawada w km 0+003 - 0+545,50 informuję: 

 Przebudowa drogi jest wykonywana zgodnie z projektem i zgłoszeniem robót 

budowlanych niewymagających pozwolenia na budowę (ewentualne zmiany nieistotne 

na bieżąco są akceptowane przez projektanta). 

 Szerokość jezdni wynosi 5,0 m 

 Szerokość chodnika wynosi 1,95 m  

 Zaprojektowano przekrój uliczny dlatego po przeciwległej stronie chodnika przy 

krawędzi jezdni jest zaprojektowany krawężnik (element drogi nie przeznaczony do 

poruszania się dla pojazdów). Przy przekroju ulicznym nie występuje pobocze. 

 Szerokość muru wynosi 0,3 m  

 Mur oporowy w całości jest usytuowany na działce gminnej.   

Wszystkie prace budowlane są prowadzone w granicach pasa drogowego drogi gminnej nr 

103 325R.” 

Radny Skawiński – w sprawie zniszczonej drogi miejskiej koło ronda (obok muru), która 

wcześniej była drogą wojewódzką, na którą składany był apel do Prezydenta Miasta o jej 

remont. Przedstawił interpelacje składane na ostatniej Radzie Powiatu: 

1/ dotycząca sytuacji szpitala i lekarzy szczególnie pediatrów na oddziale świątecznej pomocy 

lekarskiej. 



Odp.: zapewniono znalezienie lekarza pediatry na oddział świątecznej pomocy lekarskiej, 

chociaż jest to trudne zadanie. Zapewniono, że temat ten pozostaje na liście spraw 

priorytetowych. 

2/ remont nawierzchni dróg Breń – Dąbrówka,  Breń - Kawęczyn. 

Odp.: nie przewiduje się takich zadań. Wymagana jest współpraca z gminą.  

Poprosił o przychylenie się Rady i Wójta do tej sprawy. 

Poruszył sprawę ronda w Woli Mieleckiej, gdzie zadeklarowane były środki z województwa, 

Wójta Gminy Mielec i Starostwa, a prace się przeciągają mimo podpisanego porozumienia, 

oraz sprawę palącego się krzyża w Piątkowcu. 

Radny Bugaj zgłosił sprawę pojawiających się pęknięć na drodze powiatowej Rzędzianowice 

– Czermin – Górki oraz na przepuście koło stolarni w Łysakowie. – Tworzą się zastoiska przy 

drodze powiatowej w Łysakowie ze względu na niedrożne rowy. 

Radna Banik złożyła podziękowania za zaproszenie na otwarcie Dziennego Domu Seniora 

wyrażając uznanie za przeprowadzenie i przygotowanie tego przedsięwzięcia. Poruszyła 

sprawę:  

- rodziny, która została przeniesiona do nowego domu i po kilku godzinach wróciła z 

powrotem do starego domu i podjęcia uchwały na przeprowadzenie tej działki  

- oświetlenia ulicznego przy posesji 26 w Łysakowie – pani przypomina się, bo dostała 

obietnicę, że oświetlenie będzie. 

Pan Wójt – w sprawie oświetlenia. – Więcej energii poszło na boje niż warta była cała 

sprawa. Zadanie jest zlecone do wykonania. Co do rodziny z Grądów i projekcie uchwały, 

tam była 1 działka do sprzedaży, bez budynku. Zrobiliśmy wszystko co dało się zrobić. 

GOPS, policja, lokalni przedsiębiorcy budowlani włączyli się w organizację tego 

przedsięwzięcia. Po przeprowadzce mieszkali tam kilka godzin i wrócili z powrotem na 

Grądy do zgliszcz, które zagrażają zawaleniem. Trudno zrozumieć, że wolą życie w takich 

warunkach. Są środki, ale siłowe, aby to przeprowadzić. Będziemy szukać innych sposobów, 

aby zmienili decyzję. 

Radna Banik – ten budynek to raczej szopa. Trzy osoby tam mieszkają i gdyby coś się stało to 

pierwsze kroki skierowane będą do gminy. 

Radny Soboń – w sprawie farmy fotowoltaicznej na działkach Małopolskiego Centrum 

Biotechniki w Czerminie: 

- czy była delegacja z Krasnego? Mieszkańcy pytają dlaczego dostali zezwolenie skoro tam 

jest wysoka klasa gruntów. 

- czy będziemy mieć korzyści materialne z tego przedsięwzięcia? 

Pan Wójt – procedowane są postepowania administracyjne, dostępne na stronie internetowej 

gminy. Na dzień dzisiejszy powstaje 1 farma fotowoltaiczna na pow. ok 1 ha. Procedowana 



jest decyzja środowiskowa na większą farmę. Nie są to grunty chronione podlegające 

ochronie gruntów rolnych. W Czerminie nie ma gruntów o I, II czy III klasie.  

Wpływy do gminy to podatek od nieruchomości. Wydajemy dużo wniosków na warunki 

zabudowy, tylko ile będzie zrealizowane. Procedura jest zachwiana, a o uzyskaniu warunków 

decyduje PGE. 

Radny Bukała przypomniał o przeniesieniu opraw na Drogę Pańską na istniejący słup i 

zwrócił się z pytaniem do radnego Skawińskiego, jaka była odpowiedź Starosty na temat 

budowy ronda w Woli Mieleckie? 

Radny Skawiński – odpowiedzieli, że czekają na warunki. 

Pan Wójt – w sprawie oświetlenia na rondzie. – Będą przenoszone lampy, a nowy obwód 

musimy sprawdzić czy świeci. 

Radny Bukała – świeci bardzo ładnie o 19 –tej, a o 20-tej już nie. Przypomniał o lampie koło 

Domu Kultury. 

Radny Zając – czy działalność farm nie wpłynie na nas – indywidualnych odbiorców energii? 

Pan Wójt – zakłócenia nie powinny być odczuwalne. 

 

 

15. Zakończenie obrad 
 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XLIX Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 
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